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Registration Area at 2011 AAAS Annual Meeting 
Greetings from Washington, DC, where I’m attending the annual meeting of the American Association for the Advancement of Science (AAAS).

Yesterday I gave a presentation here, titled “Writing Scientific Papers in English”. I’ve placed 2 versions in the AuthorAID Resource Library. One is in PDF format and includes all the images. The other is a PowerPoint file that, to save space, includes only text.
This year the AAAS meeting theme is “Science Without Borders”. Today I chaired a session titled “Publication Without Borders: Spanning Countries, Disciplines, Audiences, and Roles”.

The session included 3 speakers. The first was Deborah L Partain, from the Integrated Ocean Drilling Program. She described how a publications specialist joins scientists on the program’s ocean expeditions, in order to help start preparing reports.
The second speaker—Banalata Sen, from the journal Environmental Health Perspectives—summarized the journal’s activities in education and outreach. These activities include science lessons for students, research-communication workshops, and partnerships with journals in various countries. 
The third speaker was Sara Gwynn, from the International Network for the Availability of Scientific Publications (INASP). She described INASP’s Journals Online projects, which increase the visibility and quality of journals in developing countries. (AuthorAID is another INASP project.)

All 3 speakers' presentations were excellent: informative, clear, and well suited to the audience. I’m very grateful to the speakers.

These sessions yesterday and today were at 8 a.m. Despite the early hour, some people attended. And others can learn about the sessions from this blog post!

Wishing you a good week— Barbara
美国科学促进会（AAAS）年会
Barbara Gastel著，2011年2月20日；路雯华 译
大家好，我现在正在华盛顿参加美国科学促进会（AAAS）2011年会。

昨天，我刚刚做了一个题为《如何撰写英语科技论文》的报告，大家可以在AuthorAID资源库里找到该报告完整的PDF文档和不包括图片的幻灯片。
本次年会的主题为“科学无国界”，今天我主持了一个名为“出版无国界：跨越不同国家、领域、观众和角色”的研讨会。

该研讨会共有三位演讲者。Deborah L Partain目前正在综合大洋钻探计划（Integrated Ocean Drilling Program）工作，她向大家介绍了出版领域的专家如何与科学家合作共同进行深海钻探工作，并协助他们着手准备新闻报道。
Banalata Sen就职于《环境与健康展望》（Environmental Health Perspectives）期刊。她在演讲中总结了该期刊在教育领域的活动及其他外展服务，包括为学生开设科学课，举办研究—交流研讨会，以及与其他国家的期刊进行合作。
来自于国际科技出版物获取网（INASP）的Sara Gwynn向大家介绍了INASP的在线期刊项目。该项目旨在推广发展中国家出版的期刊，并帮助他们提高期刊质量 （AuthorAID也是INASP旗下的项目）。
三位演讲者的报告都非常精彩。内容丰富，简洁明了，很吸引听众。在此表示感谢。
祝好。

Barbara
